

ARGENTEUIL ELECTION

The Argenteuil and Joliette Election Committees again reported the absence of Messrs. Colby and J. J. Ross.

FIRST READINGS

The following Bills were introduced and read a first time:—

Mr. Godin—To change the limits of the counties of Joliette and Berthier for electoral purposes.

Mr. Stephenson—To provide for the improvement of the navigation of the river Sydenham.

Mr. Mills—To facilitate the removal of obstructions to the navigation of the river Sydenham.

Mr. Godin—To limit the rate of interest.

PRINTING COMMITTEE

A message was brought down from the Senate, intimating the appointment of members of the Joint Committee on Printing.

RECIPROCITY

In reply to Mr. Young,

Sir John A. Macdonald said the report was not true that the Government had employed any person or persons to act on its behalf to endeavour to secure the passage of a new Reciprocity Treaty through Congress.

PILOTAGE

In reply to Mr. Fortin,

Hon. Mr. Rose said the Government would introduce a Bill to put vessels from New Brunswick and Nova Scotia on the same footing as other vessels of the Dominion with regard to pilotage.

DOMINION DAY

Mr. Keeler enquired whether the Government intended to constitute Dominion Day a legal holiday.

Sir John A. Macdonald said the member for South Simcoe had introduced a Bill in connection with which the sense of the House could be taken on this subject.

DUTY ON LOGS, &c.

Mr. Lawson moved the appointment of a Select Committee, composed of Messrs. [Hon. Mr. Wood—L'hon. M. Wood.]

ÉLECTION D'ARGENTEUIL

Les Comités d'élection d'Argenteuil et de Joliette signalent de nouveau l'absence de MM. Colby et J. J. Ross.

PREMIÈRES LECTURES

Les Bills suivants sont déposés et on en fait une première lecture:

M. Godin: Modification des limites des comtés de Joliette et de Berthier à des fins électorales.

M. Stephenson: Visant à l'amélioration de la navigation sur la rivière Sydenham.

M. Mills: Visant à faciliter l'enlèvement d'obstacles à la navigation sur la rivière Sydenham.

M. Godin: Limitant le taux d'intérêt.

COMITÉ DE L'IMPRIMERIE

Un message du Sénat signale la nomination des membres du Comité conjoint de l'imprimerie.

RÉCIPROCITÉ

En réponse à M. Young,

Sir John A. Macdonald déclare que le rapport selon lequel le Gouvernement a employé une ou des personnes pour agir en son nom dans le but d'amener l'adoption d'un nouveau traité de réciprocité au Congrès, n'est pas véridique.

PILOTAGE

En réponse à M. Fortin,

L'hon. M. Rose souligne que le Gouvernement déposera un bill pour que les bateaux du Nouveau-Brunswick et de la Nouvelle-Écosse soient considérés comme les autres bateaux du Dominion, pour ce qui est du pilotage.

LE JOUR DU DOMINION

M. Keeler demande si le Gouvernement a l'intention de déclarer le jour du Dominion fête légale.

Sir John A. Macdonald répond que le député de Simcoe Sud a présenté un Bill pour que la Chambre soit saisie de cette question.

DROITS SUR LES BILLES DE BOIS ETC.

M. Lawson propose la nomination d'un Comité spécial composé de MM. Cartwright,